
RIDDERKERK

De heer Kooijman
p/a griffie

Uw brief van:
Uw kenmerk:
Bijlage(n):

1 oktober 2021 Ons kenmerk: 414454
Contact: M. Ernest: A. Goedhart
Doorkiesnummer 0180-451694
E-mailadres: rn.ernest@bar-organisatie. nl
Datum: 5 november 2021

Betreft: Beantwoording schriftelijke vragen (RvO, artikel 40) over fietspad viaduct Verbindingsweg

Geachte heer Kooijman

Op 1 oktober 2021 heeft u een aantal vragen gesteld over het fietspad op het viaduct van de
Verbindingsweg in Ridderkerk. Hieronder leest u de beantwoording van uw vragen.

Uw constatering
Met de reconstructie vanuit de Gemeenschappelijke Regeling Nieuw Reijerwaard is het fietspad langs de
Verbindingsweg als tweerichtingenfietspad aangelegd, aan de zuidzijde van de Verbindingsweg. Het
viaduct over de A1 5/A16 is niet voorzien van een tweerichtingenfietspad aan die zijde, waardoor fietsers
vanuit Ridderkerk in de richting van Barendrecht ter hoogte van de Selderijweg via een meer dan haakse
bocht de Verbindingsweg over moeten steken. Het valt ons op dat vele fietsers al ter hoogte van de
rotonde Populierenlaan – Seringenplantsoen om die reden tegen het verkeer in het viaduct oversteken
Uiteraard is dat niet de bedoeling, maar we snappen wel waarom veel fietsers voor deze gemakkelijker
route kiezen

Vraag 1
Wie is eigenaar en beheerder van het viaduct over de A15/A16, en van de toeleidende fietspaden?

Antwoord:

Het viaduct is in eigendom van Rijkswaterstaat. De asfaltverharding, de straatverlichting en het
verkeersmeubilair zijn in beheer bij het Waterschap Hollandse Delta (WSHD). Het toeleidende fietspad
aan de zuidzijde is eigendom van de Gemeenschappelijke Regeling Nieuw Reijerwaard en het fietspad
aan de noordzijde is eigendom van het WSHD

Vraag 2
Is bij het college bekend, of door het college na te gaan, wanneer er groot onderhoud aan dit vIaduct is
ingepland?

Antwoord :

Deze vraag is voorgelegd aan het WSHD. De komende 5 jaar is er nog geen sprake van (groot)
onderhoud door WSHD



Pagina 2 van 2

Vraag 3
Zou het technisch realiseerbaar zijn, bijvoorbeeld bij groot onderhoud, om het fietspad over het viaduct
ook in twee richtingen uit te voeren?

Antwoord :

Technisch gezien is veel mogelijk, maar een eerste voorzichtige inschatting is dat de indeling van de weg
en fietspaden op het viaduct niet zomaar is aan te passen. Naast de constructie van het viaduct (de
geleiderails staan bijvoorbeeld op een betonnen band) lijkt de totale breedte niet voldoende om bredere
paden te maken. Er dient dan rekening gehouden te worden met een versmalling van de rijbaan en of
mogelijke verbreding van het viaduct

Vraag 4
Zijn er nog andere aanleidingen (bijvoorbeeld vanuit de HOV-visie) om naar aanpassing van dit viaduct te
kijken?

Antwoord :

Vanuit de HOV-visie en de verdere uitwerking daarvan is doorstroming en betrouwbaarheid van het HOV
van essentieel belang. De vertraging doet zich vooral voor op de kruispunten en rotondes en veel minder
op de wegvakken zelf. De HOV-Verdiepingsstudie, die naar verwachting in november in uw commissie
Samen wonen en uw gemeenteraad behandeld zal worden, geeft hier meer duidelijkheid over. Mocht
vanuit verkeers- en vervoersmonitoring blijken dat vertraging op of rond het viaduct ontstaat, dan is er
aanleiding om vanuit dit dossier hier nadrukkelijk aandacht voor te hebben. Bij het moment voor groot
onderhoud zullen we ook bezien waar mogelijkheden tot een andere indeling op het viaduct mogelijk zijn

Vraag 5
Is het college bereid om, al dan niet in samenwerking met de beheerder, een quickscan uit te voeren naar
de eventuele technische (on)mogelijkheden en de financiële consequenties om een
tweerichtingenfietspad te realiseren? En de raad te informeren over de uitkomsten hiervan?

Antwoord :
Over vijf jaar staat groot onderhoud gepland. Vooruitlopend daarop willen wij voorstellen om in 2022
samen met betrokken partners een quick scan uit te voeren naar de (on)mogelijkheden om het viaduct
zodanig in te richten dat de doorstroming en verkeersveiligheid voor fietsers, HOV en autoverkeer
gewaarborgd is

Hoogachtend ,

Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk,

de secretaris de burgemeester,

Klaucke A. Attema


